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Izsek zapisnika 18. redne seje občinskega sveta 

Občine Prevalje, z dne 28.3.2013 

 

Tč. 16 - POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

Občinski svetnik Bogdan Pupavac je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Izpostavi, da na prehodu za pešce pred Družbenim domom pri zavijanju na levo vozniki ne 

vidijo pešca, ki prečka cesto izpred Družbenega doma, kar predstavlja potencialno nevarnost za 

pešce ter pozove k rešitvi problema. 

Oznake na vozišču so urejene skladno s predpisom pristojnega ministrstva za promet na 

državnih cestah. Označevanje izvaja upravljavec državnih cest v skladu z omenjenimi 

predpisi, s tem je zagotovljena prometna varnost na vozišču.  

 

Pripravil: Tajnik 

 

»Pri Štoparju« bi bilo potrebno pregledati cestno razsvetljavo, saj pogosto ne deluje.  

Javna razsvetljava pri Štoparju je v upravljanju DRSC. Vzdrževalca JR v lasti DRSC je 

podjetje Elektrosignal iz Celja. Delavci omenjenega podjetja vsakih 14 dni opravljajo 

oglede na terenu ter odpravljajo morebitne napake. O napakah na tem prižigališču smo 

jih tudi že obvestili. Morebitne napake bodo odpravili.  

 

Pripravila: Eva Jeromel 

 

 

Občinska svetnica Hedvika Gorenšek je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Cesta »Nove bajte« na Lešah je v nevarnosti, saj je območje ob cesti zelo plazovito in lahko 

zaradi tega odnese del asfalta. 

Brežina je sanirana. Izvajalec predlaga popravilo mulde in asfalta naslednje leto spomladi, 

ko bo jasno, da je zemljina stabilna. 

 

Pripravil: Tajnik 

 

Občinski svetnik Andrej Stermec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Opozori, da občinski svetniki ne prejmejo celotnega gradiva pravočasno ter da nekatero gradivo 

prejmejo na sami seji in zaradi pregledovanja novega gradiva ne morejo aktivno sodelovati pri 

razpravah, saj jim novo gradivo odvrača pozornost.  

Tajnik občine Marjan Berložnik razloži, da so neposredno na seji prejeli odgovore na 

vprašanja, ki so bila postavljena tik pred sejo. Župan opozori na spremembo režima ter 

dopolni, da je bilo obvezno gradivo za sejo poslano pravočasno. 

Gospod Stermec predlaga, da se določi rok za postavitev vprašanj, da lahko občinska uprava 

pravočasno pripravi odgovor ter z njim seznani občinski svet.  
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Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Zanima ga na kakšen način je ELEKTRO TURNŠEK, d.o.o., Celje pridobil lastninsko pravico 

na infrastrukturi za kabelsko televizijo, saj so bili lastniki infrastrukture vsi naročniki, ki so se 

naročili na kabelsko televizijo in to tudi plačali. Zanima ga tudi ali je mogoče, da se ta sredstva 

na kak način vrnejo naročnikom. Vpraša tudi komu, na kakšen način ter po kakšni ceni je bila 

infrastruktura prodana. Odgovor prosi v pisni obliki. 

 

 

Odgovor je bil posredovan. 

 

Priloga: Obvestilo Elektro Turnšek d.o.o. 

 

Datum: 26.4.2013 

 

 

OBVESTILO 

CaTV storitve podjetja Elektro Turnšek d.o.o. 

 

 

Spoštovani občani in občanke!  

 

Sporočamo Vam, da ima podjetje Elektro Turnšek d.o.o., na območju občine Prevalje 

sklenjeno pogodbo o vzdrževanju in storitvah na CaTV omrežju. Podjetje Elektro Turnšek 

d.o.o. nudi v svojem omrežju tri različne pakete in sicer paket Televizija, paket Televizija + 

Internet ter paket Televizija + Internet + Telefonija.  

 

Cene so enotne za vse njihove odjemalce na njihovem omrežju. 

 

V sklopu storitve Televizije je zaračunana CaTV naročnina, ki zajema dobavo signala, 

avtorske pravice, transport signala, najem optičnih povezav, vzdrževanje ter stroške 

električne energije. S tem se plačujejo samo storitve televizije in NE kakršenkoli najem 

lokalnega kabelskega omrežja. 

 

Začetni paket Televizija vključuje 37 analognih in 93 digitalnih programov. Dodatni 

digitalni paketi programov so plačljivi po ceniku podjetja Elektro Turnšek d.o.o. 

 

Naročniki so lastniki CaTV priključka, ob preselitvi lahko ta priključek prenesejo na novo 

lokacijo (na področju, kjer je CaTV sistem izgrajen) brez plačila priključnine ali ga podarijo. 

Naročniki so lastniki CaTV priključkov in ne obstoječega omrežja. 

 

Pripravil: Tajnik 

 

 

Občinski svetnik Marko Kavtičnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Opozori, da Pod gonjami robniki na ozkem pločniku razpadajo, ker so verjetno bili uporabljeni 

gradbeni materiali slabše kvalitete. 

CPM v stečaju smo že preteklo leto poslali zahtevek za odpravo napak v garancijskem 

roku. Na cesti je več napak, ki jih je potrebno odpraviti. Sporočili so nam, naj pripravimo 
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popise potrebnih del za odpravo le teh. To smo storili, čakamo le še na potrditev, nato 

bomo naročili sanacijo. 

 

Pripravil: Tajnik 

 

Občinski svetnik Stašo Lodrant je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Opozori na oskrunjeno kapelico pri papirniškem mostu čez Mežo - bile bi naj potrgane železne 

strukture v kapelici in pozove k sanaciji. 

O stanju kapelice bomo obvestili župnika Gabrijela Cizla ter poskusili poiskati skupno 

rešitev.   

 

Pripravil: Tajnik 

Ob cesti se prekomerno nabira pesek od posipanja in pozove, da se to očisti. 

Magistralna cesta in ulice v kraju so pometene, pometanje občinskih cest izven naselij bo 

končano predvidoma v drugi polovici maja. Zadeva bo urejena v okviru rednega 

vzdrževanja ter čiščenja cest. 

 

Pripravila: Eva Jeromel 

Povpraša glede avto odpada za trgovino pri Meži, ali se ta zadeva že ureja. 

Po zagotovilu lastnika odpadnih vozil bodo vozila odstranjena do konca poletja 2013. 

 

Pripravil: Tajnik 

 

Občinska svetnica Tanja Klemenc Sekuti je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Opozorila je, da ni prejela odgovora na vprašanje glede ureditve prehoda za pešce »pri 

Maksiju«.  

Prehod za pešce pri Maksiju vključno z zarisom robov vozišča se bo uredil v okviru 

obnavljanja cestno prometnih talnih oznak v avgustu 2013. 

 

Pripravil: Tajnik 

 

Občinski svetnik Maks Pučelj je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Povabil je k udeležbi na čistilni akciji 20.4.2013, ki jo organizira Občina Prevalje ter 

krajevne skupnosti. Geslo bo »več nas bo, bolj efektivni bomo, lepši bo kraj«. 

 

Občinska svetnica Metka Naveršnik je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Zanima jo glede omejitve hitrosti na 50 km/h na Poljani pri Štoparjevem mostu, saj je dobila 

informacijo, da bi se naj spremenila. 

Pobudo je bila podana na sestanku dne 20.3.2013 s predstavniki DRI, ob prisotnosti mag. 

Barbare Bratina, DRI, Stanislava Zotlarja, DRSC ter Tadeje Novak Oljača, DRI, vendar 

pozitivnega odgovora ni bilo. Prometna varnost na magistralni cesti v smeri Mežice je 

zaradi večjega števila hišnih priključkov ogrožena, zato se odsek tolmači kot ulica v 

naselju.  

 

Pripravil: Tajnik 

 

Občinska svetnica Margareta Jukič je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
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Na pobudo skupine občanov daje pobudo ureditve problemov sežiga odpadkov na Lesna 

tovarna pohištva Prevalje d.d., saj je zrak onesnažen in se voha smrad.  

Župan je odgovoril, da so glede tega že večkrat posredovali, posredovale pa naj bi tudi 

inšpekcijske službe.  

Opozorili smo pristojne v tovarni. Odgovor je enak kot vam je bil že posredovan. 

Obljubili so, da se bodo potrudili to urediti čim prej. Dogajajo se stalni obiski okoljskega 

inšpektorja. Ponovno prilagamo dokument, ki opisuje postopek, ki ga vodi okoljska 

inšpekcija. Dne 8.4.2013 pa smo ponovno poslali prijavo inšpekciji. Odgovora še nismo 

prejeli. 

 

Priloga: -Obrazložitev prijav prekomernega dimljenja iz obrata Lesne TIP d.d. na Prevaljah 

              -Ponovna prijava prekomernega dimljenja iz obrata Lesne TIP d.d. na Prevaljah 

 

 

Datum: 31.01.2013 

 

ČLANI OBČINSKEGA SVETA  

OBČINE PREVALJE 

 
  Zadeva:  Obrazložitev prijav prekomernega dimljenja iz obrata Lesne TIP d.d. na Prevaljah 

 
Občinska uprava občine Prevalje je, na podlagi večkratnih prijav občanov, v 
začetku meseca maja 2012 pozvala odgovorne na obratu Prevalje podjetja Lesna 

TIP d.d. glede izpušnih plinov iz obrata. V telefonskem razgovoru nam je g. 
Januška zagotovil, da ne kurijo kaj prepovedanega, ampak, da bo preveril. Ker se 
na telefon v obratu na Prevaljah niso več javljali, dim pa je bil močnejši kot prej, je 

občinska uprava podala naslednji dan na pristojno inšpekcijsko službo prijavo 
zoper škodljiv izpušni dim iz dimnika poslovalnice Lesne TIP d.d. obrata na 
Prevaljah. Ker s strani inšpekcijske službe nismo prejeli odgovora, smo meseca 

julija ponovno poslali na inšpekcijsko službo vprašanje, v kateri fazi je postopek 
ter jih pozvali k takojšnemu ukrepanju. Po pozivih smo julija 2012 prejeli odgovor, 
da je bila naša urgentna vloga odstopljena Ministrstvu za kmetijstvo in okolje, 
Inšpektorat RS za kmetijstvo, gozdarstvo, hrano in okolje, Inšpekcija za okolje in 

naravo, IP Dravograd, Meža 10, Dravograd.  
Dne 11. julija 2012 je prej omenjena inšpekcijska služba opravila tudi inšpekcijski 
pregled na kraju samem, kjer je bilo ugotovljeno, da je zavezanec (Lesna TIP, 

d.d.) v mesecu juniju 2012 izdelal posebno pisno navodilo za upravljanje s kotli na 
Prevaljah, katero kotličarja dodatno zadolžuje, da v času kurjenja še večkrat 
preverja izpust dima. Nadalje je bilo ugotovljeno tudi, da je zavezanec za čistilno 

napravo ne vodi obratovalnega dnevnika in nima poslovnika za čiščenje odpadnih 
plinov.  
 

Dne 28. avgusta 2012 je inšpektorica izdala odločbo, s katero je naložila 
zavezancu izdelavo poslovnika naprave za čiščenje odpadnih plinov ter pričetek z 
vodenjem obratovalnega dnevnika – ugotovljene nepravilnosti z ogleda. V roku je 

zavezanec inšpekciji posredoval zahtevane dokumente, vendar je inšpekcija 
oktobra 2012 posredovala zavezancu obvestilo o prekršku ter možnosti podaje 
izjave o dejstvih oziroma okoliščinah prekrška. Zavezanec je podal izjavo o 

dejstvih, v katerih je navedel, da od inšpekcijskega pregleda dalje vodijo 
obratovalni dnevnik ter da so izboljšali nadzor nad izrednimi dogodki (morebitnim 
prekomernim dimljenjem).  

Po prejemu izjave je inšpekcijska služba izdala zavezancu odločbo o prekršku, in 
sicer v mesecu novembru 2012, s katero je izrekla pravni osebi – tj podjetju Lesna 
TIP, d.d. ter odgovorni osebi direktorju te družbe, g. Mežnarju, opomin namesto 
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globe. Za tovrsten ukrep se je odločila, kot navaja v obrazložitvi odločbe, ker 

ugotavlja, da je prekršek storjen v olajševalnih okoliščinah, ki ga delajo posebno 
lahkega, saj sta kršitelja takoj po ugotovitvi kršitve pričela z vodenjem 
obratovalnega dnevnika za čiščenje odpadnih plinov ter izboljšala nadzor nad 

izrednimi dogodki. Nadalje ugotavlja, da inšpekcija v času od opravljenega ogleda 
ter do izdaje odločbe ni prejela dodatnih prijav prekomernega dimljenja, in je zato 
to dejstvo upoštevala kot olajševalno okoliščino pri odločanju v prekršku. (globa 

bi sicer znašala od 4.000-40.000 EUR za pravno osebo ter od 1200 – 4.100 EUR za 
odgovorno osebo). 

 

 
Pripravil Oddelek za komunalno in  

         cestno gospodarstvo občine Prevalje 

 

Datum: 08.04.2013 
 

Ministrstvo za kmetijstvo in okolje,  
Inšpektorat RS za kmetijstvo, gozdarstvo, hrano in okolje,  

Inšpekcija za okolje in naravo,  
IP Dravograd 
 

Zadeva:  Ponovna prijava prekomernega dimljenja iz obrata Lesne TIP d.d. na 
Prevaljah 
 

Spoštovani! 
 
V lanskem letu smo vam že podali prijavo zoper škodljive izpušne pline iz 

poslovalnice Lesna TIP, d.d. na Prevaljah. V postopku ste sicer izdali 
odločbo o prekršku, pri kateri pa ste upoštevali olajševalne okoliščine ter 
namesto globe izrekli zgolj opomin. 

 
Ker se zadnjih nekaj mesecev zopet pojavljajo domnevno škodljivi izpušni 

dimi iz dimnika poslovalnice, in sicer v zgodnjih jutranjih urah, vam 
ponovno podajamo prijavo. 
 

Prosimo, da zadevo raziščete ter ustrezno ukrepate.  
 
                                                                                         Tajnik Občine Prevalje 

                   Marjan BERLOŽNIK 
 
Poslano: 

- Ministrstvo za kmetijstvo in okolje, Inšpektorat RS za kmetijstvo, 
gozdarstvo, hrano in okolje Inšpekcija za okolje in naravo, IP 
Dravograd, Meža 10, 2370 Dravograd; 

 
Pripravila: Eva Jeromel 

 

 

 

 

Prevalje, 28.3.2013 


